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Protokoll fra styremøte  

INNLANDET GYMNASTIKK- OG TURNKRETS 2024 

 
 

Møtenummer:  7 - 2024 

Sted:   Thon Partner Hotel Victoria Hamar  

Dato:   Lørdag 9. november 2024  

Tid:   Kl. 15.20 – 16.30 

Til stede:  Gry Høgberg, Johanna Brandsegg, Anne Lene Strand Alme, Josefine Andreassen Silje 

Bjørgeengen og Anne-Kristin Sollid 

Forfall:   Håkon Eggen, Christine Hegstad, Tage Nilsen og Eugenio Morales  

 

 

 

 

45-24 Referater og infosaker 

a) Referat fra Styremøte 6– 24: Godkjent uten kommentarer  

b) ALT-konferansen: Flotte rammer og en god opplevelse for de som 

deltok. Kan anbefales! Vi må jobbe for å få med flere fra IGTK neste 

år.  

c) Evaluering Tuck and Pray: Planlegging og kommunikasjon kan bli 

bedre, både internt i krets og mot arrangør. Det ble høye kostnader 

pr. deltaker.  

d) Status Opplandspokalen: Planleggingen er godt i gang. Komiteen 

hadde arbeidsmøte for 2 uker siden. En har hatt møte med 

Lillehammer TF. Arbeidsfordeling er klarert. Det er gjort avtale med 

Birkebeineren og Håkonshall. Leien for Håkonshall er betydelig 

høyere enn tidligere. Avtalen med Birkebeineren ser bedre ut enn 

tidligere. 5 dommere i tropp er på plass. Det er søkt om midler hos 

Fylkeskommunen. Første invitasjon er publisert og sendt ut.  

e) Status BKTS 2025: Arrangør er i gang med planarbeid. Josefine 

følger opp. Gry er også kontaktperson. Retningslinjene bør 

gjennomgås på nytt.  

f) KM i tropp og gymhjul: Ble gjennomført på Hamar. Forberedelsene 

kunne vært bedre på noen områder.  

 

46-24 Regnskapsrapport pr. 31.09.2024 

Rapporten var publisert i Teams i forkant av møtet. Det ble gjort en rask 

gjennomgang i møtet. Økonomien ser tilfredsstillende ut.  

 

Det sendes ut påminnelse om innsending av honorarkrav for styret og 

utvalgsledere.  

 

 

 

 

Anne-Kristin  

 

47-24 Søknad fra landslagsgymnast 

Styret innvilget kr. 6060 til gymnast på landslaget i troppsgymnastikk, som 

representerte Norge i EM. Dette er 1/3 av dokumenterte utlegg, ref. 

retningslinjer for støtte.  

 

Anne-Kristin  

48-24 Henvendelse fra aktuell arrangør av BKTS 2026 

Gran IL har søkt kretsstyret om å få arrangere BKTS i 2026, for tidligere 

Oppland krets, da de fyller 50 år. Styret anser søknaden som mottatt. 

Tildeling vil skje på tinget. Gry gir Gran tilbakemelding.  

 

Gry 

49-24 Møteplan frem til kretstinget 

4. desember (dato satt tidligere) 

14. januar 

4. februar 

20. februar 

 

Alle 
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50-24 Lovendring 

Utkast til lovendring ble fremlagt i møtet. En vedtok å endre forslaget slik at 

en utvider fra en til to varamedlemmer i styret. Forslaget om hvor vidt en 

skal velge utvalgsledere på tinget eller ikke, ble utsatt til neste møte. 

 

Syret 

34-24 Kretsting 2025 

*Innkalling: Sendes ut i starten av januar med påmeldingsfrist senest 20. 

januar (hotellet skal ha endelig antall senest 23. januar). Frist for innmelding 

av saker settes til 17. februar i innkallingen. 

*Program: En ønsker å utvide og inkludere fredag som en del av 

fellesprogrammet, med invitasjon til alle klubben (tidligere bare tenkt for 

styre og utvalg). Styre og utvalg deltar på kretsens kostnad hele helgen. 

Valgkomite, kontrollkomite og hedersutvalg deltar på kretsens kostnad 

lørdag.  En prøver å booke Fanny V. Horn til foredrag fredag og Roger 

Finjord til motivasjonsforedrag lørdagen. Anne-Kristin kontakter de aktuelle 

foredragsholderne og utvider bestillingen hos Honne Hotel.  

Alle utvalg deltar og presenterer sin del av handlingsplanen. Johanna spør 

noen gymnaster om å ha oppvisning på lørdagen. 

*Deltakerpris: Vi ble enige om følgende priser: kun fredag - kr. 500, kun 

lørdag - kr. 1000, hele helgen - kr. 2 000.  

*Hvilke arrangement skal tildeles på tinget? KM i gymhjul og tropp for 2025 

og 2026 – BKTS 2026 og 2027, med mulighet å søke om hele krets eller 

tidligere kretser.  

 

Styret/ 

Utvalgsledere/ 

Anne-Kristin 

51-24 Eventuelt 

KM i gymhjul: Det har vært dialog mellom utvalgene for gymhjul i IGTK og 

VOGTK. Det jobbes for å arrangere KM sammen, for å få et større miljø. 

Styret i IGTK ga utvalget fullmakt til å jobbe videre med konseptet.  

 

Silje 

 

 

Referent:  

Anne-Kristin Sollid, organisasjonskonsulent  

 


